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Vragen van het lid Ypma (PvdA) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de decentralisatie van de jeugd-ggz (ingezonden 7 maart 
2013). 

Vraag 1
Ontvangt u ook signalen dat het veld, ondanks de afspraken in het regeerak-
koord, in de veronderstelling verkeert dat de jeugd-ggz niet gedecentraliseerd 
gaat worden naar gemeenten? 

Vraag 2
Wat gaat u doen met de wens van de meerderheid van de Kamer die 
aangeeft dat in het belang van een adequate stelselherziening van de 
jeugdzorg onder andere de jeugd-ggz moet decentraliseren naar gemeenten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de tijd tot aan de transitie (2015) gebruikt moet 
worden voor experimenten, zodat de transformatie van de jeugdzorg 
gerealiseerd kan worden? Welke maatregelen gaat u treffen tegen jeugd-ggz- 
instellingen en zorgverzekeraars die niet anticiperen op de decentralisatie, en 
die niet willen meedenken met gemeenten over de vormgeving van de 
jeugdzorg? 

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de jeugd-ggz en zorgverzekeraars op een 
constructieve wijze (binnen de huidige wettelijke kaders) op zoek gaan naar 
financiële en personele ruimte voor pilots en experimenten? 

Vraag 5
Hoe gaat u de mogelijkheden voor experimenten en pilots verruimen voor 
gemeenten en instellingen, zodat zij tot 2015 best practices kunnen ontwikke-
len ten aanzien van jeugdzorg?
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